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                                              2022 / 2023
ESDES SCHOLARSHIP EXCELLENCE APPLICATION FORM 
FORMULAIRE DE LA BOURSE D’EXCELLENCE DE L’ESDES
Please send the ESDES application form, the scholarship form and all documents required to  candidature@esdes.fr . Without all these documents, we can’t review your scholarship application.
Deadline to apply is February, 28thfor March 2023 intake, and June 28th for September/October 2023 intake.
Merci d’envoyer par email à l’adresse : candidature@esdes.fr   votre formulaire de demande de bourse ainsi que votre dossier de candidature et tous les documents demandés. 
Si un des documents est manquant, la demande de bourse ne sera pas analysée.
La date limite d’envoi du dossier de bourse est le 28 février2023 pour la rentrée Fast-Track de mars et le 28 juin 2023 pour la rentrée de septembre/octobre 2023.
Details about the scholarship: the amount awarded is between 10% and 30% of the tuition fees; the scholarship amount is deducted from the tuition fees (of the first year of your studies at ESDES). Results will be communicated to accepted candidates after the scholarship’s jury.
Détails de la bourse : le montant peut être de 10% à 30 % des frais de scolarité de la 1ère année et est  déduit des frais de scolarité. Les résultats seront communiqués aux étudiants admis après la commission de bourses.
FAMILY NAME and FIRST NAME /Nom de famille et prénom:
Email:      
You apply for / Vous postulez pour:
· Bachelor 
Name of the program / Nom du programme:       
· Master in Management
Name of the program / Nom du programme:   
· Master of Science

Name of the program / Nom du programme:      

   
Please explain why you believe you should be a recipient of this scholarship. Please describe how you plan to be an ambassador for ESDES during the next year, and how you can be a representative of ESDES in your home country. Don’t hesitate to give examples. Please write a 250-500 word essay.
Expliquez pourquoi vous pensez que vous devriez être bénéficiaire de cette bourse et comment vous pourrez être un ambassadeur de l’ESDES pendant votre scolarité et aider à la promotion de l’ESDES dans votre pays d’origine. Veuillez rédiger un essai de 250 à 500 mots.
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